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Z A P I S N I K 
21. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 29. novembra 
2017 ob 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 

Prisotne svetnice in svetniki: Tončka Dolenc, Matjaž Dolinar, Stanislav Dvanajščak, Andreja Grabner, 
Irma Kavčič, Ana Malovrh, Robert Oblak, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Franc Rejec, Sonja Škof, Valentin 
Tominc, Anton Zibelnik in Ana Zorc. 

Odsotni: Bojan Demšar, Marjeta Urbančič, opr.   

Ostali prisotni: Nadja Prosen Verbič, dopisnica Našega časopisa, Igor Petek, pomočnik direktorja, vodja 
sektorja za področje zbiranja odpadkov podjetja Snaga d.o.o., kot pripravljavec gradiva pri prvi točki 
dnevnega reda, Gvido Modrijan, predstavnik podjetja Structura d.o.o., kot pripravljavec gradiva k drugi 
točki dnevnega reda, Helena Čuk, Boris Krnjajič in Mateja Tavčar, občinska uprava. 

Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Po ugotovitvi sklepčnosti je župan članicam in članom občinskega sveta predlagal v sprejem potrditev 
zapisnika 20. redne in 1. izredne seje občinskega sveta. Na zapisnik 20. redne seje ni bilo podanih pripomb 
ter je bil soglasno sprejet. Zapisnik 1. izredne seje je bil sprejet s 13 glasovi ZA.  
 
Franc Setnikar je predlagal naslednji dnevni red seje:  
     

1. Predlog Odloka o spremembi Odloka o obdelavi določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganju 
ostankov predelave ali odstranjevanja odpadkov  

2. Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča 
3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi in izdajanju glasila Naš 

časopis 
4. Predlog Sklepa o določitvi cene socialno varstvene storitve Pomoč na domu 
5. Vprašanja in pobude svetnikov 
6. Razno  
 

Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 1) Predlog Odloka o spremembi Odloka o obdelavi določenih vrst komunalnih odpadkov 
in odlaganju ostankov predelave ali odstranjevanja odpadkov 
 
Župan Franc Setnikar je povedal, da je predhodno vsebino akta obravnaval tudi matični Odbor za komunalo 
ter povabil k besedi Igorja Petka, da je predstavil Predlog Odloka o spremembi Odloka o obdelavi določenih 
vrst komunalnih odpadkov in odlaganju ostankov predelave ali odstranjevanja odpadkov.   
V razpravi so sodelovali svetniki Andreja Grabner, Marjan Pograjc, Anton Potočnik in Matjaž Dolinar.  
 
Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
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Sklep 110/1/21 
Občinski svet sprejme Odlok o spremembi Odloka o obdelavi določenih vrst komunalnih odpadkov in 
odlaganju ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 2) Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča 
 
Župan Franc Setnikar je povedal, da je tudi to vsebino akta obravnaval predhodno matični Odbor za 
komunalo ter povabil k besedi Gvida Modrijana, da je predstavil bistvene značilnosti in spremembe 
predloga Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča.  
V razpravi so sodelovali svetniki Andreja Grabner, Matjaž Dolinar in Marjan Pograjc. Po zaključeni razpravi 
je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 111/2/21 
Občinski svet sprejme Odlok o odmeri nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Dobrova – 
Polhov Gradec v predlaganem besedilu. 

 
Za je glasovalo 13 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 3) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi in izdajanju glasila 
Naš časopis 
 
Župan je predal besedo predsednici Odbora za družbene dejavnosti Ani Zorc, da je prisotnim svetnikom 
predstavila predlog sklepa in vsebino gradiva k obravnavani točki. Razprave ni bilo, župan je predlagal 
občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 112/3/21 
Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi in izdajanju glasila Naš časopis v predlaganem besedilu, po skrajšanem postopku. 
 
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 4) Predlog Sklepa o določitvi cene socialno varstvene storitve Pomoč na domu 
 
Župan je predal besedo predsednici Odbora za zdravstvo in socialo Tončki Dolenc, da je prisotnim svetnikom 
predstavila predlog sklepa in vsebino gradiva k obravnavani točki. Po predstavitvi sta se povabilu na 
razpravo odzvala občinska svetnika Matjaž Dolinar in Andreja Grabner. Po zaključeni razpravi je župan 
predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 113/4/21 
Občinski svet sprejme predlog Sklepa o soglasju k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu 
v predlaganem besedilu, po skrajšanem postopku. 
 
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 5) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Pod stalno točko občinskih sej »Vprašanja in pobude svetnikov«, so člani občinskega sveta zastavili 
naslednja vprašanja ter podali pobude:  
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Župan Franc Setnikar je podal odgovore na naslednja tekoča vprašanja in pobude, ali pa so bile odstopljene 
za pripravo pisnih odgovorov strokovnim službam, organom ali delovnim telesom občinskega sveta oz. 
zunanjim odgovornim institucijam: 
Na vprašanja Antona Potočnika v zvezi z gradnjo Centra Emila Adamiča je odgovoril, da se postopki odvijajo 
po predvidenem terminskem planu, kot je predvideno tudi v proračunu in opredeljeno z investicijsko 
dokumentacijo. Na drugo vprašanje svetnika Potočnika v zvezi z gradnjo zadrževalnika je povedal, da so 
evropska sredstva odobrena za prvo fazo izvedbe, kjer so sicer predvideni ukrepi tudi na območju občine 
Dobrova- Polhov Gradec, vendar se bo moralo pristojno ministrstvo zelo potruditi, saj so s pripravo 
gradbene dokumentacije, odkupi zemljišč ter pridobitvijo ustreznih gradbenih dovoljenj izven terminskih 
rokov.  
Na vprašanje Irme Kavčič, ki je izpostavila nedavni požar v Polhovem Gradcu iz vidika varnosti otrok, ki 
obiskujejo OŠ Polhov Gradec in vrtec, v zvezi z nedelovanjem zunanjega hidrata v bližini OŠ Polhov Gradec 
pri požaru na sosednjem stanovanjskem objektu je župan povedal, da je za zagotavljanje požarne varnosti 
izdelan požarni elaborat, ki ga ima tudi OŠ Polhov Gradec in je le-ta seznanjena, kako ravnati v primeru 
požara. Do različnih interpretacij dogodka v zvezi s požarom je po njegovem mnenju prišlo zaradi nespretne 
komunikacije/izvedbe v času na operativnem nivoju. Dodatne preveritve delovanja hidrantnega omrežja pa 
so v teku.  
Na vprašanje svetnice Andreje Grabner v zvezi z nasutjem zemljišča nasproti bencinske črpalke na Dobrovi 
je povedal, da je občina seznanila pristojne inšpekcijske službe in odgovorne na Arsu in Direktoratu RS za 
vode. Neuradno je bil seznanjen, da povzročitelju pozitivna soglasja za poseg v prostor niso bila izdana, 
inšpekcijske odločbe povzročitelju/lastniku pa so že bile izdane ter tudi izrečen ukrep vzpostavitve v prvotno 
stanje do konca januarja 2018, pisnega obvestila pa občina še ni prejela. Dodal je še, da razmišlja o podaji 
kazenske ovadbe za povzročanje splošne nevarnosti.  Na vprašanje o časovnem okviru sprejetja Občinskega 
prostorskega načrta je povedal, da poteka po predvidenem postopku, pričakuje se sprejem akta po zadnji 
pozitivni odločbi Ministrstva za okolje in prostor, s sprejemom na občinskem svetu. Glede vprašanja 
Grabnerjeve o nadaljnji uporabi dvorane zadružnega doma na Dobrovi po tem, ko je Krajevna skupnost 
Dobrova odpovedala pogodbo s Kmetijsko zadrugo in o možnosti uporabe prostorov za potrebe KUD 
Dolomiti Dobrova in pevskih zborov, je župan povedal, da so že potekali pogovori na to temo in je predviden 
skupni sestanek vseh udeleženih, z namenom zagotovitve ustreznih prostorov za delovanje kulturnih 
dejavnosti na Dobrovi. Na vprašanje v zvezi z državnim prostorskim načrtom je povedal, da je njegovo 
mnenje, da do izgradnje zadrževalnika ne bo prišlo, kot je to že večkrat povedal in tudi argumentiral, zakaj. 
Povedal je, da je bilo v tem času objavljenih tudi nekaj različnih prispevkov o tem, kako se v sklopu tega 
državnega načrta z zamudo odvijajo postopki in predvidenih načrtovanih sredstev najbrž ne bodo uspeli 
dobiti. Glede na poziv Andreje Grabner na izboljšanje zimske službe na dostopu do OŠ Dobrova je povedal, 
da imajo izvajalci navodilo za prioritetno ureditev in čiščenje vseh dostopov do osnovnih šol in vrtcev, po 
dnevnikih se lahko tudi preverja čas in način urejanja dostopnih cest in pločnikov. Je pa tudi povedal, da 
se morajo vsi uporabniki tudi zavedati, da se v času intenzivnega sneženja pripravijo in prilagodijo 
razmeram na cesti. Občinska služba bo preverila dejavnost izvajalcev pri vseh šolah v občini v času opisanih 
razmer, ko so bile snežne padavine.  
Na vprašanje Matjaža Dolinar je v zvezi z izvajanjem Pomoči na domu bo pripravljen pisni odgovor.  
 
 
 
 
 
 

Anton Potočnik gradnja Centra Emila Adamiča? 

Anton Potočnik gradnja zadrževalnikov  in medijska objava o pridobljenih evropskih sredstvih?

Irma Kavčič neizpravnost hidranta pri OŠ Polhov Gradec?

Andreja Grabner nasipavanje zemljišč nasproti bencinske črpalke na Dobrovi?

Andreja Grabner predviden čas sprejema OPN? 

Andreja Grabner uporaba dvorane na Dobrovi po 1.1. 2018?

Andreja Grabner DPN- strategija, taktika občine? 

Andreja Grabner izvajanje zimske službe k OŠ Dobrova? 

Stanislav Dvanajščak pohvala izvajalcem del pri prenovi ceste v Srednji vasi, delavcem Za Goro

Matjaž Dolinar Pomoč na domu- poročilo o izvajanju, način izvajanja javne službe, nabor storitev in kdo so lahko izvajalci?
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Ad 6) Razno  
 
Nadzorni odbor občine je občinski svet pisno seznanil s Popravkom dopolnitve Nadzornega programa za 
leto 2017 ter končnimi poročili o nadzoru zaključnih računov za leto 2016 OŠ Dobrova in Polhov Gradec in 
javnega zavoda Polhograjska graščina. Svetniki so bili seznanjeni tudi s poročilom notranje revizijske službe 
o Pregledu poslovanja Krajevne skupnosti Dobrova v letu 2016. 
Župan je povabil vse prisotne k udeležbi na decembrskih prireditvah, ki jih organizira občina, javni zavod 
Polhograjska graščina, kot tudi ostalim družabnim srečanjem.  
Občinski svet redno prejema v vednost tudi gradivo Državnega zbora RS, ki lokalnim skupnostim na podlagi 
94. člena Zakona o lokalni samoupravi pošilja v mnenje predloge zakonov.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.10 uri. 
 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
 
 
 
                                                                                                     Franc Setnikar, 

župan 


